
PROTOKOLL NR 8/2021 

Fört vid styrelsemöte PRO Viskafors 2021-10-04 

Närvarande: Lars Andersson, Lars-Erik Larsson, Siv-Britt Andersson, Rolf Magnusson, 

Anne-Marie Lindkvist, Karl-Erik Lindkvist, Lena Necander, Åke Algotsson, Jörgen Davidsson. 

 

Frånvarande: Madeleine Andrén, Monica Borg, Lena Ek 

§1.  Ordförande Rolf Magnusson öppnade mötet. 

§2.  Förslag till dagordning godkändes 

§3.  Att justera protokollet valdes Anne-Marie Lindkvist 

§4.  Föregående mötesprotokoll godkändes. 

Årsmötesprotokoll samt konstituerande mötesprotokoll fört den 16 sept. 2021 godkändes. 

§5.  Ekonomi 

Resultat och balansräkning, några poster har på Årsbudget fått 0 kr, åtgärdas till nästa möte 

Beviljad ansökan från Distriktet (överskottsfonden). Vår kostnad 3084 kr för arrangemanget vid 

”Borås 400 år”. Ansökt om 3000 kr, erhållit 3000 kr. 

För Gåvofonden bestämdes att Karl-Erik ska vara kontaktperson. 

Investeringsfondens värde är nu c:a 115 000 kr  

 

§6.  Nya medlemmar 

Sex nya medlemmar. 

Tips om rekrytering av nya medlemmar från PRO Skene lämnades till Siv-Britt.   

 

§7.  Hemsidan 

Felaktig info borttagen. 

Nyinlagt: FHM:s nya restrektioner från 29 okt. 

               Ändring av styrelsemedlemmar/ansvarsområden. 

               Lagt till historik under föreningens historia 

               Länk till Falkenbergsrevyn 

Harald: Uppdateringar av medlemsregistret. 

 

§8.  Inkommen post och skrivelser 

Resa med Vikingline för reseansvariga, Siv-Britt, Britt-Marie, Lena N och Madeleine är intresserade 

av att åka. Vilka som åker bestäms senare. 

Rapport från Borås 400-års jubileum i Viskafors 

Info från PRO Södra om friskvårdsdag 22 okt. 2021. (PRO Viskafors deltar inte.) 

Inbjudan till Seglora-Svaneholms 70-års jubileum. Rolf och Ann-Christin medverkar och har med sig 

en gåva från PRO Viskafors. 

Ett förslag är att gåvan ska vara en ordförandeklubba med inskrift ……70 år. Anne-Marie ordnar 

inköp, kostnad 500 till 1000 kr.  

  



§9.  Aktiviteter 

Flera medlemmar har ännu inte betalat för aktivitetskort. 

Arbetet med programbladet för våren 2022 startar i oktober. 

Julmarknad i trästaden Eksjö 4 dec. 

Hur hanterar vi betalningar till våra arrangemang? Beslutades att man får betala 50 % av kostnaden 

vid avbokning efter sista dag för avanmälan om man inte har giltigt skäl (sjukdom eller dylikt). 

Betalning ska ske i förskott och sista betalningsdag ska stå i programbladet. 

Rolf kom med ett förslag att slå ihop likvärdiga aktiviteter i lokalen.  

§10. Information från PRO riks/ Distrikt 

Remissvar till Gert Henningsson från Monica angående organisationsutredning. 

Distriktsstyrelsens årsprotokoll och Konstituerande protokoll 2021-08-18 lästes upp av Rolf. 

Förslaget om nominering till ordförandeposten i Samorg. har dragits tillbaka.  

PRO Viskafors stödjer PRO Medelpads demonstration. 

Höstmöte PRO Södra Älvsborg Horred. Rolf och Karl-Erik åker. 

Medborgardialog södra hälso- och vårdsnämnden. Läggs i hyllan för läsning. 

§11. Lokaler 

Beslut att endast medlemmar får hyra PRO-lokalen. 

Mötesplatsen är i lokalen 1 gång i veckan men betalar inget för lokalen, utreds. 

Lena N kontaktar skolan angående badet där barnen inte respekterar gällande tider. 

§12. Övrigt 

Uppvaktning PRO Svaneholm, se § 8. 

Beslutades att inte köpa in PRO almanacka för 2022 

Match i mattcurling 18 okt. men det är ont om deltagare. 

Påminnelse att alla ska skriva in sina aktiviteter i lokalens almanacka. 

   

§13. Mötet avslutades. 

 

Kommande möten. 

Styrelsemöte kl. 10.00  1/11 6/12 

Medlemsmöten kl. 15.00  21/10 18/11 

 

_______________________ ________________________ ________________________ 

ordf. Rolf Magnusson Sekr. Lars-Erik Larsson  Justeras Anne-Marie Lindkvist 


